
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/07/2020 

 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Τέλος τα τακτικά χειρουργεία στο Νοσοκομείο Χαλκίδας» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της 18ης Ιουνίου 2020, η Ένωση 

Νοσοκομειακών Ιατρών Νομού Εύβοιας (ΕΙΝΝΕΥΒ) αναφέρει, πως στο Νοσοκομείο 

Χαλκίδας, αυτή τη στιγμή, υπηρετούν μόλις τρεις αναισθησιολόγοι, από τους επτά που 

προβλέπεται, με αποτέλεσμα, οι εφημερίες τους να αγγίζουν τις 32 ώρες, ενώ η 

υποστελέχωση του Νοσοκομείου σε ιατρικό προσωπικό δημιουργεί τεράστια προβλήματα 

και στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ). Κρίνεται επιβεβλημένο, λοιπόν, λόγω των 

καθημερινών αυξημένων απαιτήσεων, αλλά και των ορίων των ανθρώπινων δυνατοτήτων, το 

να καλυφτούν οι ανάγκες στελέχωσης σε αναισθησιολόγους του εν λόγω Νοσοκομείου. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

 

Ποια μέτρα προτίθεσθε να λάβετε, προκειμένου να καλυφτούν άμεσα τα ως άνω λειτουργικά 

κενά ιατρικού προσωπικού του Νοσοκομείου Χαλκίδας και να αποκατασταθεί δια της 

κάλυψης αυτών η άρτια λειτουργία του; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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